
Fra:                                              Roger Greve <rgreve@gmail.com>
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Til:                                               Post Osterøy
Emne:                                        Svar til Høring endring av minstearealet for hjort
 
Som grunneígar av bruks.nr 11-1 og 11-5 vil eg gjerne ønskje at minstearealet for felling av hjort blir 
redusert. På eigedomen her er det ikkje uvanlig, på sumarshalvåret, og sjå flokkar med 20-30 hjort på 
innmarka og dette påvirker definitivt resualtatet av slåtten og også for dyra som beiter på  området i 
perioder.
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Roger Greve

http://bruks.nr/

